
Vragen mbt Smeltkroes. 

Is er al bekend binnen welk termijn de nieuwe huurders de Smeltkroes betrekken? 
Zo ja, is er dan al duidelijkheid of de BOMB gebruik mag maken van de Smeltkroes? 
Zo nee, binnen welk termijn wordt dit dan wel duidelijk? 
En wanneer worden dan de buurtbewoners van de Muziekbuurt  geïnformeerd over de 
nieuwe huurders van de Smeltkroes? 
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